
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín 
 

 
Zápis č. 1 

z jednání nově zvolené školské rady v roce 2011 
 

ze dne 12.12.2011 
Přítomni:  
 
- členové školské rady: Ing. Jitka Hervertová, Jana Pokutová, Mgr. Ivana Divišová,  Hana 
Kotoučová, Vladimír Froněk, Jaroslav Batelka 
- přizvána: PaedDr. Dana Oplová - ředitelka základní školy 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Informace o volbách do školské rady – zákonných zástupců žáků 
4. Volba nového předsedy školské rady 
5. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady 
6. Závěr 

 
Po zahájení a schválení programu jednání informovala Ing. Hervertová přítomné členy 

školské rady o průběhu voleb do nové ŠR pro další tříleté funkční období. Dne 15.11.2011 
proběhly volby členů školské rady ze zákonných zástupců žáků. Z celkového počtu 22 
oprávněných voličů se voleb do školské rady zúčastnilo 19 rodičů. Listina kandidátů byla 
zveřejněna v prostorách školy a na webových stránkách školy dne 21.10.2011. Kandidáty 
z řad zákonných zástupců byli:  
Ing. Jitka Hervertová, pan Antonín Moravec, paní Klára Petrova a paní Jana Pokutová. 
Zvoleny byly: Ing. Jitka Hervertová (12 hlasů) a  Jana Pokutová (12 hlasů). 
 Přítomní členové školské rady zvolili za předsedu pro nové funkční období všemi 
hlasy  Ing. Hervertovou. Novým členem školské rady se stala paní Jana Pokutová, kterou 
ostatní členové školské rady informovali mj. o průběhu a termínech konání  školské rady, o 
právech a povinnostech jejích členů, o funkci školské rady obecně  a její komunikaci s paní 
ředitelkou a starostou obce. 
 Dále jsme přistoupili k  projednání informací od jednotlivých členů školské rady. Ing. 
Hervertová předala požadavek od některých rodičů o včasnějším informování v případě 
krácení provozní doby školní družiny. Dle sdělení paní ředitelky není družina nikdy 
v provozu omezena, pouze při nahlášeném malém počtu dětí je na zvážení rodičů, zda 
ponechají svoje děti ve družině do 15 hodin či je vyzvednou již po vyučování nebo obědě, 
v žádném případě však není provoz družiny nikterak omezován.   
 Další jednání rady bylo naplánováno na měsíc únor, kdy se bude školská rada 
vyjadřovat k rozboru hospodaření a čerpání rozpočtu základní školy a dále bude projednána 
zpráva z inspekce, o jejímž průběhu nás paní ředitelka informovala.  
 Po projednání všech bodů programu bylo jednání školské rady ukončeno. 
 
 
 
V Horních Krutech 12.12.2011                                                    Ing. Jitka Hervertová 
                                                                                                     předseda školské rady 


